
Onderwerp: financiële positie Gemeente Rijswijk

• In het jaar 2018 had de gemeente Rijswijk een financieel tekort als gevolg van oa tegenvallers 
bij Jeugdzorg en Rijswijk Buiten. Ook in het jaar 2019 dreigde een tekort te ontstaan waardoor 
bezuinigingen noodzakelijk waren.Die bezuinigingen konden pas effectief worden na de 
raadsvergadering in het najaar 2019

• Nieuwe informatie over het resultaat 2019 en de gang van zaken in 2020 ontvangt de raad 
pas bij het halfjaarbericht 2020 en jaarcijfers 2019 in april/mei

• De VVD is bevreesd dat weer opnieuw bij slechte cijfers te laat kan worden ingegrepen door 
de raad mbt het budget 2020.

De VVD stelt daarom de volgende vragen:

• Kan het College al een indicatie geven over het resultaat 2019?

• Hebben de -te laat- ingezette bezuinigingen in 2019 het gewenste resultaat opgeleverd?

• Werken die bezuinigingen door in 2020? Kunt u een indicatie afgeven over het resultaat 
2020?

• Hoe denkt het College over de wens van de VVD om de raad sneller te informeren over de 
financiële positie door bijvoorbeeld  de introductie van een 1e kwartaalbericht  eind maart?

• Is het College het met de VVD eens dat bezuinigingen, indien noodzakelijk ,in de eerste 
jaarhelft moeten worden vastgesteld in de raad?

• Is het College het eens met de VVD dat een mogelijke opbrengst van de verkoop van ENECO 
geen rol mag spelen bij het voeren van een degelijk financieel beleid? 

 Met vriendelijke groet, 

Coen Sleddering

Fractievoorzitter VVD Rijswijk


